
Zápis ze schůze výboru SROBF 7.9.2010 – FN Ostrava

Přítomni: Feltl, Kubeš, Odrážka, Soumarová, Šlampa

1) Mgr. Vích v rámci projektu Šance pro zdravotnictví, který organizuje nezisková 
organizace Zdravotnické fórum, požádal o vyjádření výboru SROBF k optimální síti 
radioterapeutických pracovišť. Doc. Odrážka po konzultaci s členy výboru poskytl 
popis současného stavu sítě pracovišť. 

2) Dotazník SROBF dosud vyplnilo 17 z 26 obeslaných pracovišť. Doc. Odrážka osloví 
pracoviště, která dosud nedodala dotazník. 

3) Společnost interního lékařství žádá výbor SROBF o svolení s uvedením odkazů na 
webové stránky SROBF na stránkách interní společnosti. Web interní společnosti by 
měl být spuštěn 29.9.2010. Výbor souhlasí. 

4) V rámci konference v Novém Jičíně proběhne křest publikace „Historie SROBF“ a 
bude předána Chodounského cena za nejlepší publikaci v roce 2009.

5) ESTRO vyzvala národní společnosti k aktivní účasti na ESTRO Anniversary 
Conference 2011. Dle sdělení prim. Feltla není zatím zcela jasné, jaká by měla být 
požadovaná forma prezentace společností. Podrobnosti by měly být sděleny na 
výroční konferenci ESTRO v Barceloně (zúčastní se Dr. Kubeš)

6) LOGO SROBF – Byly předloženy varianty loga. V nejbližší době proběhne e-mailové 
hlasování mezi členy výboru.

7) Vykazování činnosti ÚZIS – některé parametry vykazované pro ÚZIS (počet frakcí 
radioterapie, počet nemocných léčených hormonální léčbou) nemají dle výboru 
praktický význam. Doc. Odrážka bude v tomto smyslu informovat ÚZIS.   

8) Společnost radiobiologie a krizového plánování pořádá kurzy související s radiační 
onkologií. Tyto kurzy budou uvedeny na stránkách SROBF.

9) Další schůze výboru proběhne v rámci JOD 15.10.2010.  

Zapsal MUDr. Jiří Kubeš, Ph.D.
Schválil doc. MUDr. Karel Odrážka, Ph.D.


